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STICHTING MEC OEGSTGEEST      

Verslag van vergadering MEC bestuur op donderdag 30 april 2020 om 

16 uur in tuin bij MEC gebouw te Oegstgeest; def. 17 juli 2020 

Aanwezig: Huub Hendrix, Juul van Haastert en Rianne Meester-Broertjes.  

1. Opening, welkom en vaststelling agenda (HH) 
2. Behandeling en vaststelling van concept verslag 13 december 2020. 

Door Huub zijn enkele veranderingen voorgesteld, die door het bestuur worden 

overgenomen. Rianne maakt het verslag definitief en zendt dit op 6 mei rond. Het 

kan nu ook op het interne deel van de MEC website. Actie: RM en HH. 

3. Lessen 

3.1. Lessen voorjaar 2020, stand van zaken. De lessen zijn in maart stilgevallen 

vanwege de Coronacrisis. Alle basisscholen zijn gesloten en daardoor is er geen 

contact meer tussen het MEC en de scholen. Op de website is dit vermeld. Deze 

informatie zal ook in de lessentabel worden verwerkt. De nog komende 

bijenlessen in mei zijn geschrapt. Huub neemt zijn besluit over de lessen 

waterdiertjes in juni. 

3.2. Voorbereiding lessen 2020-2021: hoe geven we de lessen vorm in de 1,5 meter 

samenleving (na Coronaperiode)? 

Het bestuur stelt dat onze binnenlessen zich niet lenen voor de 1,5 meter vorm, 

daar de leerlingen bij ons in kleine groepjes aan tafels werken. Ook de 

buitenlessen zullen moeilijk zijn. 

Huub gaat alle trekkers / vrijwilligers een mail sturen met de vraag om met het 

bestuur na te denken over het lesprogramma en de wijze van lesgeven vanaf 

september 2020. Er komt komend schooljaar geen boekje, daar de inhoud 

hiervan (nog) niet kan worden vastgesteld; digitaal is er meer flexibiliteit. Alle 

informatie over lessen en lesvormen zal t.z.t. digitaal met de scholen worden 

gedeeld. Actie: HH. 

3.3. Wat kunnen we met de kinderen (en volwassenen) nog meer doen dan de 

‘traditionele’ lessen? Aan dit onderwerp heeft het bestuur nog niet expliciet 

aandacht besteed. Een antwoord kan mogelijk volgen uit de gedachten van de 

trekkers/vrijwilligers. Daarnaast zijn er veel andere instanties, o.a. IVN, die zich 

sterk richten op de wijze waarop toekomstige natuur- en milieuactiviteiten 

kunnen worden ingericht. De gemeente heeft via een brief van Petra Twisk ook 

aandacht gevraagd voor een mogelijk bredere taakinvulling door het MEC. 

4. Verenigingszaken  

4.1. Jaarverslag 2019. De tekst is bijna af. De lay-out verzorgen Huub en Rianne. Aan 

Reyna wordt gevraagd het Jaarverslag naar de Externen te sturen. Daaraan 

voorafgaande besteedt Rianne aandacht aan deze lijst, die op de website staat. 
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Te verwachten is dat er veel correcties van namen, functies, groepen etc. nodig 

zijn. 

Het bestuur keurt het Jaarverslag 2019 goed. Rianne stuurt als secretaris het 

Jaarverslag naar de gemeente en andere organisaties. Actie: RM. 

4.2. Wandelingen 2019-2020: hoe loopt het?  

De wandelgroep heeft dit voorjaar een aantal wandelingen georganiseerd. De 

wandeling in Oud-Poelgeest (januari) kon vanwege de storm niet doorgaan. Die 

in de Polders van Poelgeest wel. De daaropvolgende zijn of worden alle afgelast 

vanwege de Coronamaatregelen.  Actie later dit jaar richting de wandelgroep: 

RM. 

5. Financiën MEC  

5.1. Juul heeft het financieel verslag over 2019 afgerond. In haar toelichting is ze 

ingegaan op 4 bijzondere uitgaven en ontvangsten. Rianne maakt hierover een 

passende tekst in het Jaarverslag. Het bestuur keurt het Financieel jaarverslag 

goed. Door de Coronacrisis is de kascommissie niet bijeen geweest.  

Het financiële jaar 2020 ziet er tot nu toe heel anders uit. We gaan nadenken over 

de wijze waarop we de mogelijke veranderingen in het (les)programma in de 

begroting voor 2021 gaan vormgeven. We zullen hierover contact met de 

gemeente leggen. De begroting moet voor 1 september 2020 worden ingediend, 

ten behoeve van de toewijzing van de subsidie. We stellen voor om een bedrag te 

ramen voor plaatsen van bankje(s) in Veerpolder (zie punt7.1 van dit verslag). 

Actie: JvH. 

5.2. Huurprijs onderhuurders 2021. De huurprijs blijft gelijk aan die in 2020, te 

weten €25 voor IVN en Imkervereniging, en €15 voor KNNV. De bedragen zijn 

inclusief het gebruik van koffie en thee. 

6. Vrijwilligers 

6.1. Nabespreking Vrijwilligersbijeenkomst 3 februari 2020. Deze bijeenkomst was 

zeer goed, o.a. door de lezing van mw. Joven van de Hogeschool Leiden over de 

leeftijdskenmerken van kinderen van de basisschool. Zie de aan de vrijwilligers 

toegezonden mail als het verslag van deze bijeenkomst. 

6.2. Plannen van nieuwe bijeenkomst met trekkers of met alle vrijwilligers. Het 

bestuur kiest er voor om de plannen digitaal met elkaar te ontwikkelen en te 

bespreken. Huub maakt hierover een mail (zie verslagpunt 3.2). 

6.3. VOG en website met Klachtenprocedure en contact met 

Vertrouwenscontactpersoon; bericht naar Justis. 

Rianne meldt dat de informatie voor Justis bijna gereed is. Huub bericht dat hij in 

overleg met Sander de laatste aanpassingen aan de website (betere zoekfunctie) 

aan het regelen is. Hanneke Hermans volgt het bestuur op de voet (en 

entameert). Actie: HH en RM. 

6.4. Voorbereiding excursie vrijwilligers in de zomer van 2020. Het bestuur besluit 

dat de excursie deze zomer helaas niet door kan gaan. We houden de optie voor 

een activiteit in september open. Actie: RM. 
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6.5. Het is belangrijk dat wij als bestuur goed zicht houden op onze vrijwilligers. In 

deze Coronatijd zien we elkaar niet of weinig, dus de betrokkenheid wordt 

mogelijk minder. Een samenkomst in de MEC tuin is mogelijk een optie als 

bijeenkomsten met een groep van 30 wordt toegestaan. Is er nog ander idee? De 

MEC vrijwilligers behoren (bijna) allen tot de risicogroep voor het Coronavirus. 

Dit vraag om zorgvuldig handelen. De kans bestaat dat sommigen niet meer (op 

scholen) bij elkaar willen komen. Actie: RM. 

7. Externe zaken 

7.1. SOEK: de schenking van €500 is bekend gemaakt op 18 juli 2020. Het idee was 

om met dit geld een bloemenweide op de rand van de ijsbaan te verwezenlijken. 

Het MEC-bestuur bespreekt de weigering van het IJsclubbestuur om deze 

bloemenweide in het leven te roepen. Wij vinden dit heel jammer. Het plan is nu 

om te bekijken of we in de Veerpolder een (Coronaproof) bankje kunnen laten 

plaatsen. Rianne neemt contact op met het Zuid-Hollands Landschap. Voorts 

informeert zij de SOEK over de verandering van de besteding. Actie: RM. 

7.2. Klinkenbergerplas. In het najaar van 2019 zijn alle leden van de werkgroep 

Klinkenbergerplas MEC vrijwilliger geworden. Voor Gerrit Meester is dit 

vanwege zijn overlijden niet geëffectueerd. 

Rianne heeft gesproken met Dick, Roos en Jos. Zij kiezen ervoor dat Jos voor 

interne zaken de trekker van de MEC groep Klinkenbergerplas is. Voor contacten 

met de gemeente of andere externe relaties is dit het bestuur, mogelijk 

aangevuld met Dick of Roos. (Actie door RM uitgevoerd na 30 april). 

7.3.  Langs de plas wordt veel gewandeld. Het MEC weet nog niets van de 

gemeentelijk plannen voor het opzetten van de beoogde evaluatie in 2020. Het is 

wellicht goed om hierover eens bij de gemeente te informeren. Actie: RM. 

Huub stelt voor om aan de MEC groep Klinkenbergerplas voor te stellen om de 

hondenbezitters via een nieuwe duidelijke flyer over de hondenregels te 

informeren. Mensen aanspreken als ‘collega-wandelaar’ is vaak onplezierig.  Hij 

stelt verder dat de ‘hondenkaart’ op de website van de gemeente en op de 

website doggydating.com niet duidelijk is.  Actie: JvH. 

8. IJsclubgebouw  

8.1. Schoonmaakacties en tuinonderhoud. Voorlopig is het niet nodig om binnen 

schoon te maken. Huub gaat met Dick het gras maaien; gedaan op 5 mei. En 

Rianne regelt een aantal vrijwilligers om de borders te onderhouden. Actie: HH 

en RM. 

8.2. Overleg met bestuur IJsclub. Het overleg met het IJsclubbestuur over een 

tussentijdse aanpassing van het contract loopt stroef. Dat bestuur wil vooraf 

over alle onderhuurders behalve IVN en KNNV besluiten of zij het gebouw 

kunnen gebruiken.  Het MEC bestuur gaat uit van een algemene formulering 

gericht op de categorie onderhuurders, die als zij daarbinnen passen door het 

MEC kunnen worden toegelaten. Slechts waar twijfel is zal het MEC bestuur dat 

voorleggen aan de IJsclub.  Huub en Jan Mulder (secretaris IJsclub) ronden het 

herziene contract deze zomer af. Actie HH. 
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9. Overige zaken 

Huub meldt dat Sander Treur (websiteaanpasser) €50 per uur kost. Zijn 

dienstverlening kan ook via een strippenkaart van 10 uur voor €450, met rapportage 

over de verrichte diensten. Het bestuur kiest voor de huidige declaratiewijze, zodat 

ook de penningmeester direct inzicht heeft in de bij een opdracht behorende 

kosten. 

10. Vaststellen nieuwe vergaderdatum bestuur. De volgende vergadering zal in juni zijn. 

11. Sluiting om 17.45 uur. 

 

Rianne Meester-Broertjes 

17 juli 2020, def. 

 


